
Uzasadnienie 
 
   W dniu 6 lutego 2021r., p.  Małgorzata Łucka wniósł petycję  do Samorządu Gminy Kleczew, 

w sprawie przygotowania komunikatu i pakietu profilaktycznego dla osób starszych 

dotyczących suplementacji  witaminy D. 

    Przewodniczący Rady Miejskiej w Kleczewie,  przekazał petycję do rozpatrzenia przez Komisję 

Skarg, Wniosków  i Petycji Rady Miejskiej w Kleczewie. 

     W dniu 10 lutego 2021r. p. Małgorzata Łucka  złożył pisemne oświadczenie, o wycofaniu  

petycji. 

     W związku z powyższym dalsze rozpatrywanie petycji,  stało się bezprzedmiotowe. 

 

Pouczenie 

Zgodnie z art. 13 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014r. o petycjach, sposób załatwienia petycji nie 

może być przedmiotem skargi. 

        

 


